



## **BARGAINING BULLETIN #7**

### **Bell Technical Solutions**

---

Sisters, Brothers and Siblings,

We are pleased to announce that we reached a tentative agreement with the Company this afternoon. This agreement comes with the unanimous recommendation and endorsement of your Bargaining Committee.

In the coming weeks, we will hold a bargaining caucus, followed by ratification meetings. We will communicate the specific dates and format of these meetings as soon as arrangements are finalized.

Prior to the meetings, all members will receive the complete package and detailed information to ensure transparency throughout this process.

Thank you for your unwavering support during this negotiation.

In solidarity,

***Your bargaining committee,***

#### **Ontario**

Jim Fling, Local 34-O  
Drew Kerrigan, Local 42  
Jeff Mark, Local 47  
Colum Lynn, Local 1996-O  
Clayton Nunn, National representative

#### **Québec**

Maxime Laflamme, Local 93  
Karim Mazouz, Local 1021  
Said Laouari, Local 1022  
Patrice Lépine, Local 1024  
Félix Bélanger, National representative  
Charles Saumure, National representative  
CN|CS/kw\_COPE343



## Info-Négo #7 Bell Solutions Techniques

Consœurs, Confrères et Fratrie,

Nous avons le plaisir d'annoncer que nous avons conclu une entente de principe avec l'Employeur cet après-midi. Cette entente bénéficie de la recommandation et de l'approbation unanimes de votre Comité de négociation.

Au cours des prochaines semaines, nous tiendrons un caucus de négociation, suivi de réunions de ratification. Les dates et le format de ces rencontres vous seront communiqués dès que les modalités auront été finalisées.

Avant ces réunions, tous les membres recevront la documentation complète ainsi que des renseignements détaillés afin d'assurer la transparence tout au long du processus.

Nous vous remercions de votre soutien indéfectible tout au long de cette négociation.

Solidairement,

***Votre comité de négociation,***

**Québec**

Maxime Laflamme, Section locale 93  
Karim Mazouz, Section locale 1021  
Said Laouari, Section locale 1022  
Patrice Lépine, Section locale 1024  
Félix Bélanger, Représentant national  
Charles Saumure, Représentant national  
CS|CN/kw\_SEPB343

**Ontario**

Jim Fling, Local 34-O  
Drew Kerrigan, Local 42  
Jeff Mark, Local 47  
Colum Lynn, Local 1996-O  
Clayton Nunn, National representative